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Schriftelijke vragen van GroenLinks Brabant aan het college van Gedeputeerde Staten.

Betreft: Mogelijke opslag kernafval in Belgische kleilagen

Geachte leden van Gedeputeerde Staten,

In het Brabants en Eindhovens Dagblad (23/24 maart) lazen wij over mogelijk beleid ten aanzien van de opslag
van kernafval vlak over de Brabantse grens met België. Het ED-artikel heeft als titel ‘Niras verrast Brabant met
voorstel berging Belgisch kernafval in kleilagen.’

Naar aanleiding daarvan hebben we de volgende vragen.

1. Bent u bekend met de genoemde krantenpublicaties?

2. De voornemens voor berging van kernafval in Belgische kleilagen zijn niet nieuw. Al in 2010 kreeg GS –
mede via GroenLinks – vragen. In 2011 waren de proeven in België onderdeel van breed
maatschappelijk debat. Wat is er sinds die tijd gedaan om de opslag van kernafval vlak over de
Brabantse grens te ontmoedigen, om onze volksgezondheid en drinkwaterbronnen te beschermen?

3. Nu het advies van IRAS bekend is en beleid wordt gevormd, wat neemt GS zich voor ten aanzien van
de Nederlandse en Belgische Rijksoverheid?

4. Aangezien er nog veel onduidelijkheid bestaat over de risico’s – op korte en lange termijn – wat
betreft de eindberging van kernafval, afkomstig van kernenergiecentrales, in de diepe ondergrond,
steunde de meerderheid van Provinciale Staten in 2011 een motie van GroenLinks die uitspreekt dat
het onwenselijke is dat kernafval op of onder het Brabantse grondgebied wordt opgeborgen. Neemt
GS dit standpunt van PS mee in de besprekingen met betrokken overheden en bedrijven in het
grensgebied? Zo nee, waarom niet?

Hartelijke groet,

Namens de GroenLinks Statenfractie,

Hagar Roijackers


